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ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   13/2024

ΑΠΟΦΑΣΗ   155/2024

Στην Καλαμάτα σήμερα την 1η Απριλίου 2024, ημέρα Δευτέρα και ώρα 13:00, συνέρχεται 
στην 13η/2024 συνεδρίαση η Δημοτική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, που 
πραγματοποιείται στην αίθουσα συνεδριάσεων, στο Δημοτικό  Κατάστημα  της  οδού Αθηνών 
99 (ισόγειο Α’ κτιρίου), μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 32908/28-3-2024 πρόσκληση του κ. 
Προέδρου, η οποία επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο. 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση ο κ. Βασιλόπουλος Αθανάσιος, Δήμαρχος Καλαμάτας, 
Πρόεδρος της Δημοτικής Επιτροπής και από τα τακτικά μέλη του Σώματος οι κ.κ.                
1) Καραγιάννης Ανδρέας, 2) Κουτραφούρης Βασίλειος, 3) Μαρινάκης Σαράντος, 4) 
Οικονομάκος Δημήτριος, 5) Τζαμουράνης Βασίλειος, 6) Φάβας Γεώργιος και 7) Χανδρινός 
Σπυρίδων. 

Δεν παραβρίσκεται αν και κλήθηκε νόμιμα το τακτικό μέλος κα Κουμάντου Παναγιώτα 
(Πιπίνα). 

Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται επίσης το αναπληρωματικό μέλος της Δημοτικής Επιτροπής          
κ. Σκοπετέας Αναστάσιος αναπληρώνοντας το τακτικό μέλος κα Κουμάντου Παναγιώτα 
(Πιπίνα). 

Στη συνεδρίαση κλήθηκαν οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Δημοτικών Κοινοτήτων 
Καλαμάτας κ. Λύρας Παναγιώτης και Σπερχογείας κ. Περρωτής Παναγιώτης, επειδή στην 
ημερήσια διάταξη υπάρχουν θέματα που αφορούν στις εν λόγω Δημοτικές Κοινότητες, οι 
οποίοι δεν παραβρίσκονται. 

Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης τα αναπληρωματικά μέλη της Δημοτικής Επιτροπής 
κ.κ. Παπαευσταθίου Βασίλειος και Φαββατάς Δημήτριος και οι δημοτικοί σύμβουλοι κ.κ. 
Κριτσωτάκης Σωτήριος και Περρωτής Ιάκωβος.

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 
συνεδρίασης.  
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
με τίτλο:

Επί των 1ου και 2ου πρακτικών της επιτροπής  διεξαγωγής ανοικτού ηλεκτρονικού 
διαγωνισμού για το υποέργο 1 «Ευφυείς εφαρμογές και δράσεις στο πλαίσιο του 

ψηφιακού  μετασχηματισμού του Δήμου Καλαμάτας» της πράξης «Δράσεις 
ψηφιακού  μετασχηματισμού του Δήμου Καλαμάτας». 

Το υπ’ αριθμ. πρωτ. 32595/27-3-2024 διαβιβαστικό έγγραφο του Τμήματος Διαγωνισμών και 
Συμβάσεων της Διεύθυνσης Προγραμματισμού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεμάτων του 
Δήμου και τα διαβιβαζόμενα με  αυτό 1ο και 2ο πρακτικά  της επιτροπής διεξαγωγής του εν 
λόγω διαγωνισμού,  έχουν αναλυτικά ως εξής:

ΘΕΜΑ: Διαβίβαση 1ου,2ου πρακτικού επιτροπής διεξαγωγής ηλεκτρονικού διαγωνισμού για το 
υποέργο 1: «ΕΥΦΥΕΙΣ ΕΦΑΡΜΟΓΕΣ ΚΑΙ ΔΡΑΣΕΙΣ ΣΤΟ ΠΛΑΙΣΙΟ ΤΟΥ ΨΗΦΙΑΚΟΥ ΜΕΤΑΣΧΗΜΑΤΙΣΜΟΥ 
ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ » ΤΗΣ ΠΡΑΞΗΣ «ΔΡΑΣΕΙΣ ΨΗΦΙΑΚΟΥ ΜΕΤΑΣΧΗΜΑΤΙΣΜΟΥ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ 
ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ » 

Συστημικός αριθμός ΕΣΗΔΗΣ: 231262 

Σας διαβιβάζουμε τα πρακτικά ηλεκτρονικής αποσφράγισης προσφορών, ελέγχου 
δικαιολογητικών συμμετοχής, τεχνικής προσφοράς, οικονομικής προσφοράς της επιτροπής 
διενέργειας του ηλεκτρονικού διαγωνισμού που αφορά στο ανωτέρω θέμα και παρακαλούμε για τις 
δικές σας ενέργειες. 

Συνημμένο: 1Ο , 2ο Πρακτικό

Η ΣΥΝΤΑΚΤΡΙΑ Ο ΠΡΟΙΣΤΑΜΕΝΟΣ <<ΜΕ ΕΝΤΟΛΗ ΔΗΜΑΡΧΟΥ>>
ΗΔΙΕΥΘΥΝΤΡΙΑ 

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΣΜΟΥ 
ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ & ΕΥΡΩΠΑΙΚΩΝ 

ΘΕΜΑΤΩΝ

Ο ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ 
ΣΤΡΑΤΗΓΙΚΟΥ ΣΧΕΔΙΑΣΜΟΥ 

ΚΑΙ ΚΛΙΜΑΤΙΚΗΣ 
ΟΥΔΕΤΕΡΟΤΗΤΑΣ

ΑΛΕΞΟΠΟΥΛΟΥ Μ
Π. ΜΗΧΑΝΙΚΟΣ ΤΕ

ΜΑΡΑΝΤΟΣ Φ.
Π. ΜΗΧΑΝΙΚΟΣ

ΚΟΥΡΑΚΛΗ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ
ΤΟΠΟΓΡΑΦΟΣ ΜΗΧΑΝΙΚΟΣ

ΠΑΠΑΕΥΣΤΑΘΙΟΥ.Β

1ο ΠΡΑΚΤΙΚΟ
ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΔΙΕΞΑΓΩΓΗΣ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ

Διεξαγωγή Ηλεκτρονικού Ανοιχτού Διαγωνισμού με σφραγισμένες προσφορές 
για την ανάδειξη αναδόχου εκτέλεσης της προμήθειας με τίτλο:

«ΕΥΦΥΕΙΣ ΕΦΑΡΜΟΓΕΣ ΚΑΙ ΔΡΑΣΕΙΣ ΣΤΟ ΠΛΑΙΣΙΟ ΤΟΥ ΨΗΦΙΑΚΟΥ 
ΜΕΤΑΣΧΗΜΑΤΙΣΜΟΥ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ»

υποέργο 1 της πράξης «ΔΡΑΣΕΙΣ ΨΗΦΙΑΚΟΥ ΜΕΤΑΣΧΗΜΑΤΙΣΜΟΥ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥΚΑΛΑΜΑΤΑΣ»
με κριτήριο ανάθεσης της σύμβασης την πλέον συμφέρουσα από οικονομική

άποψη προσφορά βάσει βέλτιστης σχέσης ποιότητας – τιμής,
Αρ. πρωτ. Διακήρυξης 10021/30.01.24, Προϋπολογισμού: 1.882.754,12€ (συμπεριλαμβανομένου 

Φ.Π.Α)
ΑΔΑΜ Διακήρυξης: 24PROC0141895172024-01-30, Συστημικός αριθμός ΕΣΗΔΗΣ: 231262
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Την 14ηΜαρτίου 2024, ημέρα Πέμπτη, έγινε η ηλεκτρονική αποσφράγιση της προσφοράς 
που έχει κατατεθεί για την προμήθεια με τίτλο «ΕΥΦΥΕΙΣ ΕΦΑΡΜΟΓΕΣ ΚΑΙ ΔΡΑΣΕΙΣ ΣΤΟ ΠΛΑΙΣΙΟ ΤΟΥ 
ΨΗΦΙΑΚΟΥ ΜΕΤΑΣΧΗΜΑΤΙΣΜΟΥ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ» από την Επιτροπή που συγκροτήθηκε 
με την υπ’ αριθ. 55/2023 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Καλαμάτας(ΑΔΑ: 
Ω8ΧΥΩΕΕ-ΒΡΠ),με την ακόλουθη σύνθεση:
Πρόεδρος: Γεώργιος  Ξηρόγιαννης Ηλεκτρολόγος Μηχανικός Π.Ε.

Μέλη : Σοφία Μπουρίκα Διοικητικού Π.Ε.

Μαρία Πουλοπούλου Διοικητικού-ΟικονομικούΠ.Ε.

Αφού λάβαμε υπ’ όψη: α) την κατάρτιση των όρων της διακήρυξης, η οποία εγκρίθηκε με 
την υπ’ αρ.499/2023 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Καλαμάτας (ΑΔΑ9Ο7ΦΩΕΕ-
Π7Ω), β) την μετάθεση των καταληκτικών ημερομηνιών υποβολής προσφορών και αποσφράγισης, η 
οποία εγκρίθηκε με την υπ’ αρ. 30/2024 απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής του Δήμου Καλαμάτας 
(ΑΔΑ9ΔΛΗΩΕΕ-Ρ3Φ), γ) την υπ’ αρ. πρωτ. 10021/30.01.24 προκήρυξη (ΑΔΑΜ 24PROC014189517) 
και δ) τις υπ’ αρ. πρωτ. 22946/1-3-24 απαντήσεις σε ερωτήματα σχετικά με την προκήρυξη για τον 
ηλεκτρονικό διαγωνισμό, συνδεθήκαμε στο σύστημα την προκαθορισμένη ώρα, επιλέξαμε τον 
ηλεκτρονικό διαγωνισμό 231262 και καταχωρίσαμε τα στοιχεία σύνδεσης (όνομα χρήστη και 
προσωπικό κωδικό πρόσβασης), διαπιστώνοντας ότι: α) ο διαγωνισμός ήταν χαρακτηρισμένος από 
το σύστημα ως «κλειδωμένος» και β) είχε υποβληθεί εμπρόθεσμα μία (1) προσφορά από την 
ακόλουθη ένωση οικονομικών φορέων (πίνακας 1).

Επωνυμία Χρόνος Υποβολής Προσφοράς

Ένωση εταιρειών «ΟΤΕ Α.Ε. - GLOBISMARTA.E.» 07/03/2024 21:44:12

Ακολούθως, πραγματοποιήθηκε η Ηλεκτρονική Αποσφράγιση του φακέλου «Δικαιολογητικά 
Συμμετοχής – Τεχνική Προσφορά», που υποβλήθηκε στην Διαδικτυακή πύλη 
www.promitheus.gov.gr του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. (Συστημικός αριθμός Διαγωνισμού: 231262) από την ένωση 
οικονομικών φορέων(πίνακας 2):

Επωνυμία Προσφέροντα
Α/Α 

Προσφοράς 
Συστήματος

Αριθμός πρωτοκόλλου κατάθεσης 
προσφοράς σε έντυπη μορφή στο 

πρωτόκολλο του Δήμου

Ένωση εταιρειών «ΟΤΕ Α.Ε. - 
GLOBISMARTA.E.» 385808 26295/11-3-2024

Ακολούθως η Επιτροπή προέβη:
1. στον έλεγχο της εγκυρότητας των εγγυητικών επιστολών συμμετοχής της ένωσης οικονομικών 

φορέων και έλαβε επιβεβαίωση της γνησιότητάς της. Συγκεκριμένα, σύμφωνα με α) το υπ’ 
αριθ. πρωτ. 28390/14-3-24 έγγραφο του Δήμου Καλαμάτας, ζητήθηκε από την Euroins A.E. η 
γνησιότητα και η εγκυρότητα της εγγυητικής επιστολής συμμετοχής 2234008104/29-2-24 
ποσού 12.148 €, η οποίο και βεβαίωσε την εγκυρότητά της αυθημερόν και β) το υπ’ αριθ. πρωτ. 
28406/14-3-24 έγγραφο του Δήμου Καλαμάτας, ζητήθηκε από την ΕΤΕ A.E. η γνησιότητα και η 
εγκυρότητα της εγγυητικής επιστολής συμμετοχής BTD064656/A’/5-3-24 ποσού 18.220,20 €, η 
οποίο και βεβαίωσε την εγκυρότητά της την Παρασκευή 15Μαρτίου 2024.

2. στον έλεγχο των Ευρωπαϊκών Ενιαίων Εγγράφων Σύμβασης (ΕΕΕΣ) και τις υπεύθυνες δηλώσεις 
της ένωσης οικονομικών φορέων και

3. στον έλεγχο και στην αξιολόγηση των Δικαιολογητικών Συμμετοχής και της Τεχνικής 
Προσφοράς.

Στα Δικαιολογητικά Συμμετοχής και την Τεχνική Προσφορά που υποβλήθηκαν ηλεκτρονικά και 
σε έντυπη μορφή από την ένωση εταιρειών «ΟΤΕ Α.Ε. - GLOBISMART A.E.» διαπιστώθηκαν ελλείψεις 
και για το λόγο αυτό εστάλη η υπ’ αρ. πρωτ. 29108/15-3-2024 ηλεκτρονική πρόσκληση μέσω 
ΕΣΗΔΗΣ με την οποία κλήθηκε η ένωση εταιρειών να υποβάλει συμπληρωματικά δικαιολογητικά 

http://www.promitheus.gov.gr/
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εντός προθεσμίας δέκα (10) ημερών από την κοινοποίηση της σχετικής ειδοποίησης σε αυτήν, που 
πραγματοποιήθηκε την Παρασκευή 15 Μαρτίου 2024. Η ένωση εταιρειών απέστειλε μέσω ΕΣΗΔΗΣ, 
την Πέμπτη 21Μαρτίου 2024τα ζητούμενα συμπληρωματικά δικαιολογητικά. Από τον έλεγχό τους, 
προκύπτει ότι και τα δικαιολογητικά της ένωσης εταιρειών «ΟΤΕ Α.Ε. - GLOBISMART A.E.» είναι 
πλήρη και σύμφωνα με τα όσα προβλέπει η διακήρυξης.Ως εκ τούτου η προσφορά τους γίνεται 
αποδεκτή και προκρίνεται στο επόμενο στάδιο που είναι η αξιολόγηση και βαθμολόγηση της 
τεχνικής προσφοράς, η οποία και δίνεται στον πίνακα 3 που ακολουθεί.

Κριτήριο Περιγραφή Συντελεστής 
Βαρύτητας (σi)

Βαθμολογία

Κ1 Κατανόηση περιβάλλοντος 
έργου 20

100

(καλύπτει ακριβώς τις απαιτήσεις ως προς 
την κατανόηση των ειδικών απαιτήσεων – 

ιδιαιτεροτήτων, την αναγνώριση των 
κρίσιμων παραγόντων επιτυχίας και τον 
εντοπισμό ενδεχόμενων προβλημάτων/ 
κινδύνων με προτάσεις αντιμετώπισης 

αυτών)

Κ2 Περιγραφή προμήθειας και 
κατανόηση έργου 50

100

(η προσφορά καλύπτει ακριβώς τις 
απαιτήσεις ως προς την ορθότητα αντίληψης 

για το αντικείμενο και τις απαιτήσεις του 
έργου, την προτεινόμενη αρχιτεκτονική, τα 
τεχνικά και τεχνολογικά χαρακτηριστικά της 
γενικής λύσης, τη σαφήνεια και πληρότητα 
ανάλυσης των προσφερόμενων εφαρμογών 

και τα ποιοτικά στοιχεία σε σχέση με 
λειτουργικές και τεχνικές προδιαγραφές)

Κ3 Τεχνική αξία 20

100

(ο προσφερόμενος εξοπλισμός καλύπτει 
ακριβώς τις απαιτήσεις ως προς την 

λειτουργικότητα, την αποδοτικότητα, την 
εμβέλεια και την εφαρμοστικότητα)

Κ4

Αναλυτική περιγραφή 
δράσεων- χρονοδιάγραμμα -
οργανόγραμμα /καθήκοντα 

ομάδας έργου

5

100

(καλύπτονται ακριβώς οι απαιτήσεις - 
προσφέρεται χρονοδιάγραμμα υλοποίησης 

διάρκειας 12 μηνών)

Κ5

Υπηρεσίες εκπαίδευσης και 
τεχνικής υποστήριξης μετά την 

παράδοση της προμήθειας. 
Εγγύηση καλής λειτουργίας. 

Δημοσιότητα

5
100

(καλύπτονται ακριβώς οι απαιτήσεις)

Η βαθμολόγηση κάθε κριτηρίου αξιολόγησης κυμαίνεται από 100 βαθμούς στην περίπτωση 
που ικανοποιούνται ακριβώς όλοι οι όροι των τεχνικών προδιαγραφών, αυξάνεται δε μέχρι τους 150 
βαθμούς όταν υπερκαλύπτονται οι απαιτήσεις του συγκεκριμένου κριτηρίου.

Η συνολική βαθμολογία της τεχνικής προσφοράς υπολογίζεται με βάση τον παρακάτω τύπο: 
T = σ1*Κ1 +σ2*Κ2+σ3*Κ3+σ4*Κ4+σ5*Κ5

όπου: «σν» είναι ο συντελεστής βαρύτητας του κριτηρίου ανάθεσης Κν, ενώ ισχύει 
σ1+σ2+σ3+σ4+σ5=100.

Η συνολική βαθμολογία της τεχνικής προσφοράς της ένωσης εταιρειών «ΟΤΕ Α.Ε. - 
GLOBISMART A.E.» είναι 10.000 και προκρίνεται στο επόμενο στάδιο που είναι η αξιολόγηση της 
οικονομικής προσφοράς τους.
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Για διαπίστωση των ανωτέρω, συντάχθηκε το παρόν πρακτικό, το οποίο αφού αναγνώσθηκε 
και βεβαιώθηκε, υπογράφεται σήμερα την26η Μαρτίου 2024, ημέρα Τρίτη.

Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ

Γεώργιος Ξηρόγιαννης Σοφία Μπουρίκα Μαρία Πουλοπούλου 

2ο ΠΡΑΚΤΙΚΟ
ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΔΙΕΞΑΓΩΓΗΣ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ

Διεξαγωγή Ηλεκτρονικού Ανοιχτού Διαγωνισμού με σφραγισμένες προσφορές 
για την ανάδειξη αναδόχου εκτέλεσης της προμήθειας με τίτλο:

«ΕΥΦΥΕΙΣ ΕΦΑΡΜΟΓΕΣ ΚΑΙ ΔΡΑΣΕΙΣ ΣΤΟ ΠΛΑΙΣΙΟ ΤΟΥ ΨΗΦΙΑΚΟΥ 
ΜΕΤΑΣΧΗΜΑΤΙΣΜΟΥ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ»

υποέργο 1 της πράξης «ΔΡΑΣΕΙΣ ΨΗΦΙΑΚΟΥ ΜΕΤΑΣΧΗΜΑΤΙΣΜΟΥ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥΚΑΛΑΜΑΤΑΣ»
με κριτήριο ανάθεσης της σύμβασης την πλέον συμφέρουσα από οικονομική

άποψη προσφορά βάσει βέλτιστης σχέσης ποιότητας – τιμής,
Αρ. πρωτ. Διακήρυξης 10021/30.01.24, Προϋπολογισμού: 1.882.754,12€ (συμπεριλαμβανομένου 

Φ.Π.Α)
ΑΔΑΜ Διακήρυξης: 24PROC0141895172024-01-30, Συστημικός αριθμός ΕΣΗΔΗΣ: 231262

Την 27η Μαρτίου 2024, ημέρα Τετάρτη, συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η επιτροπή 
διενέργειας διαγωνισμού του άρθρου 221 παρ.1 του Ν.4412/2016, η οποία συγκροτήθηκε με την 
υπ’ αρ. 55/2023  απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Καλαμάτας (ΑΔΑ: Ω8ΧΥΩΕΕ-ΒΡΠ), 
προκειμένου να προβεί στην ηλεκτρονική αποσφράγιση και αξιολόγηση της οικονομικής 
προσφοράς που κατατέθηκε στο πλαίσιο διενέργειας του ανοικτού ηλεκτρονικού διαγωνισμού για 
την προμήθεια με τίτλο «ΕΥΦΥΕΙΣ ΕΦΑΡΜΟΓΕΣ ΚΑΙ ΔΡΑΣΕΙΣ ΣΤΟ ΠΛΑΙΣΙΟ ΤΟΥ ΨΗΦΙΑΚΟΥ 
ΜΕΤΑΣΧΗΜΑΤΙΣΜΟΥ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ».

Στη συνεδρίαση της επιτροπής παρίστανται:
Πρόεδρος: Γεώργιος  Ξηρόγιαννης Ηλεκτρολόγος Μηχανικός Π.Ε.
Μέλη : Σοφία Μπουρίκα Διοικητικού-Οικονομικού Π.Ε.

Μαρία Πουλοπούλου Διοικητικού-Οικονομικού Π.Ε.

Αφού λάβαμε υπ’ όψη: 
- την κατάρτιση των όρων της διακήρυξης, η οποία εγκρίθηκε με την υπ’ αρ.499/2023 απόφαση 

της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Καλαμάτας (ΑΔΑ9Ο7ΦΩΕΕ-Π7Ω)
- την μετάθεση των καταληκτικών ημερομηνιών υποβολής προσφορών και αποσφράγισης, η 

οποία εγκρίθηκε με την υπ’ αρ. 30/2024 απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής του Δήμου 
Καλαμάτας (ΑΔΑ 9ΔΛΗΩΕΕ-Ρ3Φ)

- την υπ’ αρ. πρωτ. 10021/30.01.24προκήρυξη (ΑΔΑΜ 24PROC014189517)
- τις υπ’ αρ. πρωτ. 22946/1-3-24 απαντήσεις σε ερωτήματα σχετικά με την προκήρυξη για τον 

ηλεκτρονικό διαγωνισμό 
- το από 26/3/2024 πρώτο πρακτικό της επιτροπής μας
- το νομικό πλαίσιο που διέπει τον εν λόγω διαγωνισμό 

προχωρήσαμε σύμφωνα με το άρθρο 3, παρ. 3.1 της διακήρυξης, στην αξιολόγηση της οικονομικής 
προσφοράς της ένωσης εταιρειών «ΟΤΕ Α.Ε. - GLOBISMARTA.E.».

Η υποβληθείσα οικονομική προσφορά παρουσιάζεται στον ακόλουθο πίνακα:

Επωνυμία Προσφέροντα Α/Α Προσφοράς 
Συστήματος

Προσφερθείσα τιμή 
συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ

Ένωση εταιρειών «ΟΤΕ Α.Ε. - GLOBISMARTA.E.» 385808 1.863.926,65 €
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Η υποβληθείσα οικονομική προσφορά κρίνεται αποδεκτή, καθώς είναι σύμφωνη με τους όρους της 
διακήρυξης. Ο λόγος της προσφερθείσας τιμής προς τη συνολική βαθμολογία της τεχνικής 
προσφοράς (Τ =10.000) είναι Λ = 186,39 (παρ. 2.3.2 της διακήρυξης).
Κατόπιν τούτων

Εισηγούμαστε

την ανάδειξη της ένωσης εταιρειών «ΟΤΕ Α.Ε. - GLOBISMART A.E.» ως προσωρινής αναδόχου της 
προμήθειας με τίτλο «ΕΥΦΥΕΙΣ ΕΦΑΡΜΟΓΕΣ ΚΑΙ ΔΡΑΣΕΙΣ ΣΤΟ ΠΛΑΙΣΙΟ ΤΟΥ ΨΗΦΙΑΚΟΥ 
ΜΕΤΑΣΧΗΜΑΤΙΣΜΟΥ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ» καθώς η προσφορά της, συνολικού ποσού 
1.863.926,65 € με ΦΠΑ (1.503.166,65 € καθαρή αξία και 360.760 € ΦΠΑ), είναι πλήρης και σύμφωνη 
με τους όρους της διακήρυξης και τις τεχνικές προδιαγραφές.

Για διαπίστωση των ανωτέρω, συντάχθηκε το παρόν πρακτικό, το οποίο αφού αναγνώσθηκε 
και βεβαιώθηκε, υπογράφεται σήμερα την 27η Μαρτίου 2024, ημέρα Τετάρτη.

Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ

Γεώργιος Ξηρόγιαννης Σοφία Μπουρίκα Μαρία Πουλοπούλου 

Η διαλογική συζήτηση που διεξάγεται επί του θέματος, έχει αναλυτικά ως εξής:

Είμαι πάρα πολύ χαρούμενος καθώς έχουμε ανάδοχο την ΟΤΕ Α.Ε. σε 
συνεργασία με τη GLOBISMART και πιστεύουμε πραγματικά ότι ο Δήμος 

Καλαμάτας θα ’ναι ο πρώτος Δήμος που θα υλοποιηθεί το πρόγραμμα «Smart Cities». Θα 
προλάβουμε να ’μαστε οι πρώτοι που θα ’χουμε υπογράψει σύμβαση. 
Βασίλη.

Έχετε τα πρακτικά της επιτροπής, ορίστηκαν κριτήρια πέρα από την αξία, 
η κατανόηση περιβάλλοντος του έργου, η περιγραφή της προμήθειας και 

η κατανόηση, η τεχνική αξία, η αναλυτική περιγραφή των δράσεων και το χρονοδιάγραμμα 
και οι υπηρεσίες εκπαίδευσης και τεχνικής υποστήριξης, έχετε το πρακτικό, πήραν 100, ήταν 
πολύ σοβαρή η συμμετοχή, είναι μεγάλες οι εταιρείες, αξιόπιστες η ΟΤΕ και η GLOBISMART, 
η προσφορά τους ήταν της τάξης των 9.863.926,65 ευρώ και απορροφά ένα πολύ μεγάλο 
κομμάτι που έχει σχέση με τον ψηφιακό μετασχηματισμό του Δήμου Καλαμάτας.

ΧΑΝΔΡΙΝΟΣ: Αυτό είναι που ήταν εκτός ημερησίας διάταξης;

Ήταν εκτός ημερησίας διάταξης, δώσαμε παράταση τελευταία στιγμή. 
Υπήρχε ενδιαφέρον από πάρα πολλές εταιρείες, όμως μόνο μία 

συμμετείχε εν τέλει όταν άνοιξε ο διαγωνισμός.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται)

Δήμαρχε, κάποια στιγμή φτάσαμε να απαντάμε σε 11-12 εταιρείες, αλλά 
ήταν πολύ…

Μην ξεχνάμε ότι δώσαμε και παράταση 35 μέρες γι’ αυτό τον λόγο ακριβώς, για 
να υπάρξει συμμετοχή, να ’μαστε σίγουροι ότι θα προκύψει ανάδοχος. Εε 

τουλάχιστον τώρα έχουμε ανάδοχο.
Λοιπόν, ερωτήσεις.

Εγώ δεν έχω ερώτηση, μια τοποθέτηση σύντομη θα κάνω. Βέβαια το 
γεγονός ότι έχουμε μία και μόνη προσφορά και η οποία σημειωτέον ότι 

είναι στο ύψος του προϋπολογισμού, δηλαδή μερικές χιλιάδες απέχει από τον 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΑΠΑΕΥΣΤΑΘΙΟΥ: 

ΠΑΠΑΕΥΣΤΑΘΙΟΥ: 

ΠΑΠΑΕΥΣΤΑΘΙΟΥ:

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 
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προϋπολογισμό, αυτό δεν μπορεί να με κάνει ιδιαίτερα χαρούμενο.
Ασφαλώς η εταιρεία αφού έχει μπροστά την επωνυμία ΟΤΕ, εντάξει, πρόκειται περί μιας 
μεγάλης εταιρείας, απ’ τις πληροφορίες μου είναι η μοναδική εταιρεία στην Ελλάδα που 
παίρνει αυτά τα συστήματα, όπερ σημαίνει ότι το παιχνίδι είναι σχεδιασμένο σε άλλους 
χώρους, πιο ψηλά, και εκεί ενδεχομένως γίνονται αυτά που γίνονται. Δηλαδή, δεν μπορεί να 
ενδιαφέρονται, όπως είπατε, και να στέλνουν ερωτήσεις 4-5-6, πόσες είπατε (;), 11 εταιρείες 
και να κατέβει μία στον διαγωνισμό. Αυτό νομίζω ότι τουλάχιστον δημιουργεί κάποια 
ερωτηματικά. Εγώ δεν υπαινίσσομαι τίποτα, αλλά γιατί δεν ήρθαν οι άλλες δηλαδή; Ήταν 
τόσο…; Εκτός εάν η διακήρυξη ήταν κομμένη και ραμμένη μόνο στην τεχνολογία, λέω εάν, 
της ΟΤΕ GLOBISMART -πώς τη λέμε;- και λοιπά.
Λοιπόν, παρόλα αυτά, εντάξει, τη στιγμή που υπάρχει ανάδοχος, εμείς δεν θα 
αμφισβητήσουμε τη διαδικασία, δεν έχουμε άλλωστε κάποιο στοιχείο τέτοιο, γιατί αν είχαμε 
κάποιο στοιχείο θα το παρουσιάζαμε, έτσι; Αυτά.

Συγνώμη, κ. Πρόεδρε, να πω κάτι;
Να πούμε ότι είχαμε πάρα πολύ αυστηρές προδιαγραφές, υπήρχε γενικά 

ενδιαφέρον από πολλές εταιρείες και είναι τέτοιο το αντικείμενο που δεν… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται)

Ακριβώς. Αν δείτε, υπήρχαν πάρα πολλές ερωτήσεις σχετικά με τα 
Πρότυπα που είχε ορίσει το Υπουργείο, θέλαν εξειδικεύσεις, μέχρι και για 

το εύρος των συχνοτήτων.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και μας ζητήσαν να το αλλάξουμε.

ΠΑΠΑΕΥΣΤΑΘΙΟΥ: Ναι, μας ζητήσανε…

Μα εγώ νομίζω ότι ήμουνα σαφής. Είπα ότι έχει σχεδιαστεί κάπου αλλού. 
Εάν τις προδιαγραφές που θέλει το Υπουργείο τις έχει μόνο η ΟΤΕ…

Όχι, όχι, παρότι δεχτήκαμε πάρα πολλές πιέσεις, οι υπάλληλοι εδώ πέρα 
της Υπηρεσίας τηρήσαν το… και να πω ότι είναι τόσο, το αντικείμενο…

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Γιατί μπορούσαμε, μπορούσαμε να τις αλλάξουμε τις προδιαγραφές;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αν φέρναμε τη διαδικασία εκ νέου.

ΠΑΠΑΕΥΣΤΑΘΙΟΥ: Θα θεωρείτο καινούργιος διαγωνισμός.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Να στείλουμε νέες προδιαγραφές στο Υπουργείο να τις εγκρίνουνε κλπ.

ΠΑΠΑΕΥΣΤΑΘΙΟΥ: Όχι, θα χάναμε το πρόγραμμα.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το έργο, τέλος.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Εε μα γι’ αυτό είπα ότι αν έχουνε βάλει από κει τις προδιαγραφές αυτές…

Πάντως να πω κάτι; Ότι είναι τόσο, ακούγεται μεγάλο το αντικείμενο, 
αλλά είναι, θέλει εύρος συνεργειών πολλών εταιρειών. Δεν είναι μόνο ο 

ΟΤΕ, είναι πάρα πολλές εταιρείες που πιθανότατα να έχουν κανονίσει και κάποια συμμετοχή, 
κάποια συνέργεια μεταξύ τους. Δεν λέει κάτι δηλαδή που ένας είναι – εμφανίζονται 2 
εταιρείες, αν θέλετε την άποψή μου. Τώρα από κει και πέρα, σημασία έχει ότι ήτανε γόνιμος 
ο διαγωνισμός και θα προχωρήσει το έργο.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Χανδρινός.

ΠΑΠΑΕΥΣΤΑΘΙΟΥ: 

ΠΑΠΑΕΥΣΤΑΘΙΟΥ:

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΠΑΠΑΕΥΣΤΑΘΙΟΥ: 

ΠΑΠΑΕΥΣΤΑΘΙΟΥ: 
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Και εγώ αυτό να υπογραμμίσω ότι ήταν, μας είχατε πει, ο κ. Παπαευσταθίου 
ότι υπήρχαν τότε 6 θυμάμαι, δυστυχώς δεν κατέθεσαν περισσότεροι, αλλά και 

εγώ συμφωνώ με τον κ. Τζαμουράνη ότι δεν έχει να κάνει με τον Δήμο μας αυτό, προφανώς 
είναι μια… κάποιες γενικές προδιαγραφές που ήρθαν σε επίπεδο κεντρικό και εντάξει, ο ΟΤΕ 
είναι μια μεγάλη εταιρεία, μακάρι τουλάχιστον να γίνει το έργο, να πραγματοποιηθεί, αυτό 
είναι το σημαντικό, και να προχωρήσει.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δημήτρη.

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ: Εντάξει.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Βασίλη, θες να πεις κάτι, να συμπληρώσεις;

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: Λοιπόν, Δήμαρχε, συγνώμη, να πω μια κουβέντα.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, ναι.

Γίνεται πολύς λόγος και ενδεχομένως και στην πορεία να ’χουμε τέτοιες 
περιπτώσεις όπου έχουμε έναν υποψήφιο ανάδοχο. Όποιος προβληματισμός, 

πρέπει να ξεκινά από το αν τηρήθηκε η διαδικασία ή όχι. Εδώ πρόκειται για μεγάλους 
διαγωνισμούς με απόλυτη δημοσιότητα. Από κει και πέρα, θεωρώ και ξέρει πάρα πολύ καλά 
και ο κ. Τζαμουράνης και ο κ. Χανδρινός ως τεχνικοί ότι δεν μπορούμε να αφήνουμε το 
παραμικρό υπονοούμενο για όλα αυτά. Έτσι; Το καταλαβαίνω και είστε προσεκτικοί και εσείς. 
Τώρα η απορία είναι εύλογη σε όλους μας, αλλά τι μπορούμε να κάνουμε; Μπορούμε να 
πούμε ότι κάτι δεν συνέβη σωστά; Το θέμα είναι να κερδίσουμε αυτά τα έργα.

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ: Να πω κάτι τώρα; Αφού με τσιγκλάει τώρα ο…

Όλοι μας. Όλοι μας, όλοι μας. Το θέμα είναι να κερδίσουμε, να κερδίσουμε 
όλα αυτά τα έργα.

Αφού μας τσιγκλάει ο Σαράντος. Σαράντο, το μεγάλο κεφάλαιο, τώρα για 
να σου πω μερικά ξύλινα λόγια, ξέρει όταν είναι διαγωνισμοί πώς θα τους 

φτιάξει, πώς θα τους κάνει, όλα με νόμιμο τρόπο, και να μπορέσει να τα πάρει. Τι θέλεις 
τώρα; Λες και είναι τέτοιο. 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: Μα είναι υπερβολικό…

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ: Εε άμα είναι υπερβολικό δες το. Δες το. Τι να σου βάλω εγώ τώρα;

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: Το κράτος είναι, το κράτος να τα κάνει όλα…(δεν ακούγεται)

Λοιπόν, να σας πω εγώ δυο κουβέντες. Λοιπόν, πριν κλείσουμε, διότι 
πραγματικά προσπαθήσαμε πάρα πολύ για να φτάσουμε στο αποτέλεσμα αυτό 

να έχουμε αυτό τον διαγωνισμό, να έχουμε ανάδοχο, χαιρόμαστε πραγματικά που έχει 
προκύψει ανάδοχος και είναι ο ΟΤΕ μπροστά.
Να ξέρετε εμείς επιλέξαμε, επιλέξαμε project manager. Δεν είπαμε ότι θα ανοίξουμε τον 
διαγωνισμό με πόσες δράσεις έχουμε εδώ; Με 9 δράσεις και όποιος έρθει. Ο καθένας να πάρει 
από ένα μικρό κομμάτι δηλαδή και να πρέπει μετά να ψάχνουμε να βρούμε ποιος θα ενώσει 
αυτά τα κομμάτια μεταξύ τους. Είπαμε όχι. Θέλουμε μία εταιρεία που θα ’ναι στην κεφαλή, 
που η οποία εταιρεία θα πάρει όλα αυτά που εμείς έχουμε επιλέξει ότι θέλουμε για την πόλη 
μας, για να μπορέσει να τα συνθέσει και να βγάλει ένα τελικό αποτέλεσμα.
Αυτό, όπως καταλαβαίνετε, από μόνο του περιορίζει. Περιορίζει, είναι αυτονόητο ότι 
περιορίζει τη δυνατότητα των εταιρειών να έρθουν και να μπουν μέσα για να διεκδικήσουν. 
Δεν είναι έτσι όμως. Δεν είναι μόνο μία εταιρεία η οποία έχει πάρει γιατί γνωρίζουμε 

ΧΑΝΔΡΙΝΟΣ: 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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προφανώς, μιλάμε οι Δήμαρχοι μεταξύ μας, είναι και άλλες εταιρείες μεγάλες οι οποίες έχουνε 
πάρει έργα.
Λοιπόν, τι θα μας φτιάξει αυτή η εταιρεία (;) που είναι πάρα πολύ σημαντικό. Έξυπνο 
σύστημα ελεγχόμενης στάθμευσης: 186.800 ευρώ. Έξυπνες διαβάσεις πεζών και φιλικές προς 
τους ΑΜΕΑ: 300.000 ευρώ. Έξυπνα συστήματα ενεργειακής διαχείρισης δημοτικών και 
σχολικών κτηρίων: 500.000 ευρώ. Έξυπνος οδηγός πόλης Δήμου και καταγραφή τοπικών 
επιχειρήσεων για ανάδειξη προσφορών: 80.000. Εγκατάσταση έξυπνων συστημάτων 
μέτρησης ποιότητας αέρα στην επικράτεια του Δήμου: 85.000. Συστήματα διαχείρισης 
αστικού πρασίνου και κοινόχρηστων χώρων: 150.000, τηλεάρδευση δηλαδή κτλ. 
Ολοκληρωμένη υποδομή προστασίας από επιθέσεις και παροχή συστήματος τηλεργασίας: 
220.000. Κεντρική ενιαία πλατφόρμα διαχείρισης και συλλογής δεδομένων δράσεων 
ψηφιακού μετασχηματισμού: 335.000. Ηλεκτρονική τιμολόγηση: 26.000.
Αυτά είναι τα έργα όλα που έχει την ευθύνη η εταιρεία που έχει αναλάβει, ο ανάδοχος που 
έχει αναλάβει, να υλοποιήσει για λογαριασμό του Δήμου Καλαμάτας.
Λοιπόν, ομόφωνα;

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ: Κατά εγώ.

¨Κατά¨, ¨Λευκό¨, εμείς Υπέρ.
Βασίλη, τρέξε, να προλάβουμε να ’μαστε οι πρώτοι που θα υπογράψουμε.

Η Δημοτική Επιτροπή με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει υπόψη 
της τα προαναφερόμενα, τις διατάξεις των άρθρων 63, 72, 73, 74Α και 75 του Ν. 3852/2010, 
όπως έχουν τροποποιηθεί και ισχύουν, την ΚΑΤΑψήφιση της πρότασης από τον κ. 
Οικονομάκο και τη δήλωση ΛΕΥΚΗΣ ψήφου από τους κ.κ. Τζαμουράνη και Χανδρινό,
κατά πλειοψηφία,

Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι  

Εγκρίνει τα 1ο και 2ο πρακτικά της επιτροπής διεξαγωγής ηλεκτρονικού ανοικτού 
ηλεκτρονικού διαγωνισμού για το υποέργο 1 «Ευφυείς εφαρμογές και δράσεις στο 
πλαίσιο του ψηφιακού  μετασχηματισμού του Δήμου Καλαμάτας» της πράξης 
«Δράσεις ψηφιακού μετασχηματισμού του Δήμου Καλαμάτας», τα οποία 
αναλυτικά καταχωρούνται στο ιστορικό της απόφασης αυτής και σύμφωνα με όσα 
αναφέρονται σε αυτά,
αναδεικνύει προσωρινό ανάδοχο της προμήθειας «Ευφυείς εφαρμογές και δράσεις 
στο πλαίσιο του ψηφιακού  μετασχηματισμού του Δήμου Καλαμάτας» την 
συμμετέχουσα ένωση εταιρειών «ΟΤΕ Α.Ε. - GLOBISMART A.E.», καθώς η 
προσφορά της, συνολικού ποσού 1.863.926,65 € με ΦΠΑ (1.503.166,65 € καθαρή 
αξία και 360.760 € ΦΠΑ), είναι πλήρης και σύμφωνη με τους όρους της 
διακήρυξης και τις τεχνικές προδιαγραφές.

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού, το οποίο πρακτικό στο σύνολό του 
υπογράφεται όπως ακολουθεί :

Η ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ

Βασιλόπουλος Αθανάσιος 1.  Καραγιάννης Ανδρέας

2. Κουτραφούρης Βασίλειος

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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3. Μαρινάκης Σαράντος

4. Οικονομάκος Δημήτριος

5. Σκοπετέας Αναστάσιος

6. Τζαμουράνης Βασίλειος

7. Φάβας Γεώργιος

8. Χανδρινός Σπυρίδων

Ακριβές Απόσπασμα
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΤΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ Π. ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ
(ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ)
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